英语写作范文四级
无论是在学校还是在社会中，大家总免不了要接触或使用作文吧，作文是经过人的思想考虑和语言组织，通过文字来表达一个主题意义的记叙方法。还是对作文一筹莫展吗？下面是皮学网小编为大家整理的英语四级作文范文带翻译，仅供参考，欢迎大家阅读。
英语写作范文四级第1篇
The world is not only hungry but also thirsty. However, some people are still reluctant to turn a finger to save water. Some people dont turn a tap after use, while others even pollute clean water and make the situation worse. The severe drought in the southwest China once again pushes the issue of water-saving under hot discussion.
这个世界不仅很饿，而且很渴。可是，有些人仍然不愿意费一点儿功夫去节约用水。一些人用完水后不关水龙头，而另外一些人甚至污染干净的水，这使情况变得更糟糕。中国西南地区的严重干旱再一次将节水问题推向了讨论的热点。
However, as things stand today, the reasonable utilization of water resource is more significant than before. Firstly water consumption is soaring. The quick development of commerce and industry will consume more water for their reproduction. Whats more, the great increasing of the world population also further aggravates the situation. Secoodly, due to the more and more serious water pollution, the supply of clean water fails to meet the demand.
然而，当前的情况是，合理利用水资源比从前更加重要。首先，水资源的消耗在飘升。商业和工业的快速发展消耗的水比再生水资源要多。另外，世界人口的大幅增长也使情况进一步恶化。其次，由于水污染越来越严重，洁净水的供应满足不了需求。
As a college student, not only will I save water by myself, but also I will attend different kinds of activities on water-saving. On the one haod, I will make the best of water instead of throwing clean water away at instant. On the other haod, I will call on my friends to save water and protect water. Anyway, many a little makes a mickle.
作为一名大学生，不仅我自己要节约用水，而且我会参加各种节水活动。一方面，我会充分利用水资源，不会在瞬间就把干净的水倒掉。另一方面，我会号召我的朋友节约用水，保护水资源。无论如何，聚少成多，滴水成流。
英语写作范文四级第2篇
Due to its highquality and original tastes, green food appeals to more consumers. From supermmarkets to chain stores, green food is found everywhere.
绿色食品凭借它的高品质和天然味道，为众多消费者所钟爱。从大型超市到连锁店，到处能找到绿色食品的身影。
Why is green food so popular even though its price is usually higher than other food? On the one hand, recently a series of issues on food safety makes customers disturbed and anxious. In order to have the reliable food, more housewives opt to select green food for their family. Green food has been labeled as a kind of healthy, delicious and fashionable food. This is perhaps the most important reason for the popularity of green food. On the other haod, with the advance in living standard, people will pay more attention to the quality of food and their raised income is enough to cover the expenditure of food with a comparatively high price.
绿色食品的价格往往高于普通食品，为什么还能如此受欢迎呢?一方面，最近一系列的食品安全事件使消费者心有余悸。为了买到更值得信赖的食品，更多的家庭主妇选择了绿色食品。绿色食品已成为健康、美味和时尚食品的代表。这也许是绿色食品受欢迎的最重要的原因。另一方面，随着生活水平的提高，人们更关注食品的质量，而他们的收入也足以支付价格比较高的食品。
With the development of the society, green food is certainly to hold a larger portion in the market. In the near future, people will be accustomed to enjoy the fresh vegetable, fruits and cereals without pesticide residues, artificial feed and contarnination.
随着社会的发展，绿色食品必然在市场中占据更大的比例。在不久的将来，人们会习惯于品尝没有杀虫剂、人工饲料和污染的新鲜蔬菜、水果和谷物。
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Its no doubt that university campuses will produce a large amount of rubbish every day, however, there are fewer college students paying attention to its classification.
毫无疑问，大学校园里每天都会制造大量垃圾，但是，注意垃圾分类的大学生很少。
Factually waste separation is vital to create an environment-friendly campus. Firstly, waste separation does great contribution to the environmental protection. Since some of waste is recyclable, while other is unrecyclable, if all the students could voluntarily differentiate recyclable rubbish from unrecyclable rubbish, the risk of the environmental pollution will be greatly reduced. Secondly, waste separation could save a lot of energy and tirne on its processing.
其实垃圾分类对创造环保型的校园来说至关重要。首先，垃圾分类对保护环境贡献很大。由于一些垃圾是可循环利用的，而另外一些是不可循环利用的，如果所有学生都能自主地把可循环利用的垃圾和不可循环利用的垃圾区别开来，对环境造成污染的风险会大大降低。其次，垃圾分类能使人们在处理垃圾过程中节省大量的时间和精力。
With the rapid increase in the amount of rubbish at the campus, rubbish classmification does not permit of any delay. On the one hand, as the well-educated people, college students should act as hosts of the universities and separate waste from this moment in their daily life. On the other hand, university authorities should strengthen students awareness of environmental protection and guide students to separate waste in a reasonable way.
随着校园垃圾数量的快速增加，垃圾分类刻不容缓。一方面，作为受过良好教育的人，大学生应该以大学主人自居，从现在起，在日常生活中就把垃圾进行分类。另一方面，大学校方应该加强学生的环保意识，引导学生用正确的方式对垃圾进行分类。
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With the development of IT, online chatting is becoming increasingly popular with many people.
随着IT的发展，网上聊天越来越受到很多人的欢迎。
However, people’s opinions about it vary from person to person. Some think that it has more problems than benefits. First, it is a waste of time, energy and money as it doesn’t produce any useful information and products. Second, it is misleading to its users because cyberspace is actually an imaginary space where things are unreal or fictional.
然而，人们对它的看法因人而异。 有些人认为它的问题多于好处。 首先，这是浪费时间、精力和金钱，因为它不会产生任何有用的信息和产品。 其次，它会误导用户，因为网络空间实际上是一个虚构的空间，其中的事物是不真实的或虚构的。
But the advocates of online chatting support it because it is another way of recreation which is both exciting and relaxing. Besides, it helps them release their emotions and worries freely and safely. To them, it is very useful and wonderful.
但在线聊天的倡导者支持它，因为它是另一种既令人兴奋又放松的娱乐方式。 此外，它还可以帮助他们自由安全地释放情绪和担忧。 对他们来说，这是非常有用和美妙的。
As far as I am concerned, whether online chatting is good or bad depends on the person who does it.
就我而言，网上聊天的好坏取决于做它的人。
英语写作范文四级第5篇
Money is regarded by some people as the most important thing in life. For those people,a man with plenty of money can live happily.So in their eyes,money is the main goal oftheir life.
有些人认为金钱是生命中最重要的东西。对于那些人来说，富有的人一定生活得很开心。因此在他们眼中，赚钱是生活的'主要目标。
But money cannot buy everything.For instance,no matter how much money one has,he cannot buy good health,which is essential to a good life. Neither can it buy happiness or friendship.Thus,although money is useful in many ways,there are still a lot of things in the world that can not be bought with money.
但是，金钱并不能买到所有的东西。例如，不管一个人有多少钱，他却买不到健康一一那才是幸福生活的根本。金钱也买不到幸福或友谊。因此，尽管金钱在很多方面都有用途，但是世界上还是有一些东西是用金钱买不到的。
There are people who obtain money by gamnbling，cheating or other dishonest means.Sooner or later,they will be punished by the law. Therefore,money will bring them nothing but rnisery.Only when money is obtained through working can it make people really happy.
有的人利用赌博或欺骗等不诚实的方式来获取金钱。迟早他们会受到法律的惩罚。因此，金钱带给他们的除了痛苦之外，一无所有。只有通过劳动获得的金钱才会真正地给人们带来快乐。
